
Bestyrelsesmøde d. 10-6 kl. 19.00-21.30 
på Snejbjerg skole   

Deltagere: 

Jesper – Bestyrelses formand 

Carsten – Bestyrelses medlem 

Niels - Bestyrelses medlem 

Mette L – Personale repræsentant 

Mette S – Pædagogisk leder 

Jesper – Pædagogisk leder 

Bjarne – Institutionsleder 

Afbud 

Jakob – Bestyrelsesmedlem  

1. Orientering Bjarne 

Vi er i gang med at ansætte nye medhjælper rundt i afdelinger, bl.a. en flyver til Vuggestuen på 

Munkgård. Hen over sommer stopper ca. 12 medhjælper. 

Vi har pt. 4 pædagoger på barsel 

 

2. Orientering Jesper Formand 

a. Der er ikke sket noget nyt. 

 

3. Orientering Mette L 

• Vi modtager mange nye børn hver måned i vuggestuen og børnehaven  

• Børnehaven må igen være sammen på legepladserne 

• Alle Smølferne (Munkgaard) sætter stor pris på ude arealerne 

• Asylgade er gade for deres flyver   

 

4. Økonomi  

a. Corona økonomi Bjarne 

i. Vi har et underskud på 974.000 i Corona udgifter, vi ved ikke pt. hvor meget vi får 

retur fra Herning kommune/regering. 

ii. Vi har fået 262.000 i et engangstilskud til pædagogisk løft 

iii. Vi har 233.000 som er en overførelse fra 2019 

b. Alm Økonomi Bjarne 

i. Vi lander på et nul 

5. Børn i BU  

i. Hver måned komme, der 4-7 nye børnehavebørn til os. Vores Vuggestuegrupper er 

også fyldt op.  

  

6. Corona Ledelse  

• Vi har pga. Corona 8 gange måttet lukke en afdeling ned. Forældrene har heldigvis været 

meget forstående ligeledes har personalet været, når de er blevet sendt hjem i isolation. 



• Vi har januar til maj haft 1-2 personale, der har været hjemme, fordi de har været i 

nærkontakt 

• Mundbind vil fra næste uge ikke været et krav  

• Stuerne må begynde at åbne og lukke sammen og tage på ture sammen, men vi i Corona-

bemandingen frem mod sommerferien. Vi åbner op for at personalet må holde pause 

sammen. 

• Til september må der holdes personale arrangement  

• Vi skal evaluere lidt inden sommerferien og igen efter sommerferien med personalet om 

fordel og ulemper under corona, vi vil skynde os langsomt med at åbne op. Vores forældre 

og mange personale er stadig ikke vaccineret. 

•  Vi har mange tilmeldte børn i sommerferien og arbejdsplaner har i nogle uger været lidt 

udfordret på antallet af personalet, men med vikar og nyansættelser når enderne sammen    

  

7. Skrivelse til kommunen Jesper Formand 

a. Vi er i dialog med Herning kommune omkring vores bygninger og kommende o klasse, der 

er mange børn der skal på Snejbjerg skole. Hvordan bliver der plads til alle børn på skolen? 

 

8. Forældremøde /Valg  

a. Dato og sted  

i. Næste bestyrelsesmøde er mandag den 23. august kl. 19.00 

ii. 15. september kl. 19.00 på skolen er der valg til bestyrelsen, vi mangler 1-2 i 

bestyrelsen. (vuggestuen vil holde forældremøde og orienterer om deres dagligdag 

samme aften på skolen  

iii. Tirsdag den 21. september konstituerende bestyrelsesmøde 

b. Hvem er på valg  

i. Jesper og Niels vil gerne genopstille 

ii. Jakob er på valg genopstiller? 

iii. Vi mangler et medlem i bestyrelsen? 

 

9. Punkter til næste møde? 

a. Hvordan skal vi afholde valg til bestyrelsen  

b. Bygninger  

c. Økonomi 

 

Referat  

Mette og Bjarne   

 

 

 


